

個人澳門通卡授權書

Personalized Macau Pass Card Authorization Letter

本人(申請人姓名) _____，證件編號：_____，現授權
_____ (先生/小姐)，證件編號：_____，辦理/代領本人之個人澳門通卡。授權書一經簽署，若出現非法盜用、更改、損毀、遺失等有關的責任概申請人自行承擔。特此授權！

I (Name of the Applicant) _____ (ID No.: _____) hereby authorize Ms./Mr. _____ (ID No.: _____) to apply/collect my Personalized Macau Pass Card. Upon the signature of this letter, the applicant shall bare any obligations aroused, co-related to illegal usurp, amendment, defect and loss. Authorization thereby approved.

*必須出示授權人及被授權人之身份證明文件正本或副本，以作核對。

* Please present a copy or original identity document both of the applicant and the authorized person for verification.

申請人簽署 Signature of Applicant : _____

日期 Date : _____

(簽名式樣須與身份證明文件相同 The signature should be identical to the identity document one)

個人澳門通卡授權書

Personalized Macau Pass Card Authorization Letter

本人(申請人姓名) _____，證件編號：_____，現授權
_____ (先生/小姐)，證件編號：_____，辦理/代領本人之個人澳門通卡。授權書一經簽署，若出現非法盜用、更改、損毀、遺失等有關的責任概申請人自行承擔。特此授權！

I (Name of the Applicant) _____ (ID No.: _____) hereby authorize Ms./Mr. _____ (ID No.: _____) to apply/collect my Personalized Macau Pass Card. Upon the signature of this letter, the applicant shall bare any obligations aroused, co-related to illegal usurp, amendment, defect and loss. Authorization thereby approved.

*必須出示授權人及被授權人之身份證明文件正本或副本，以作核對。

* Please present a copy or original identity document both of the applicant and the authorized person for verification.

申請人簽署 Signature of Applicant : _____

日期 Date : _____

(簽名式樣須與身份證明文件相同 The signature should be identical to the identity document one)